
Referat fra FAU møte

Dato:
21.11.2024 kl.18.30 Referent: Ingeborg Havås Gunnarsen
Kven er innkalla

Trinn Hoved Vara

SFO Ingeborg H.
Gunnarsen

Mona Helen Kroksveen

1.trinn Elisabeth Telle
Sellevåg

Julie Berge

1.trinn Jannike Midttveit Benedicte I. Herdelvær

2.trinn Laila Karin Eide Carina Vardøy

3.trinn Mona Rabben Lena Toft Espeseth

4.trinn Therese Kallestad
Iversen

Monika Langeland

4.trinn Dawid Grabowski Monika Langeland

5.trinn Anne Mette Telle
Harholt

Linas Raskuskas

6.trinn Mubariz Saffa Robert Andre Giskegjerde

7.trinn Elisabeth Selstø Maria Dalland

7.trinn Adelheid Steinestø Veronica Glesnes

Foreldrekontakt har møteplikt, vara har møteplikt når foreldrekontakt ikkje
kan stille, foreldrekontakt som treng vara har ansvar for å underrette vara
og melde frå til leiar. Vara har møterett og vil motta innkalling på lik linje
med foreldrekontakt.

Tilstades, markert i gult. Rektor var også tilstades.

Stad:
Spildepollen skule –
møterom v/personal



Sak Beskriving Oppfølg.

Godkjenning
innkalling og
saksliste

- Godkjent

Godkjenne referat
frå sist møte

- Godkjent

Registrering av
styre i
Brønnøysund

- Registreringa er fullført og godkjent.

Informasjon frå
rektor

- Introdusert smart mat på skulen. Det kjem
månadleg påminning på vekeplan. Skulen ønskjer
å sertifisere seg som helsefremmande skule. Dei
har fått laga maskotar til skulen.

Det vart tatt opp at det har kome tilbakemeldingar
frå nokre foreldre om at ungar er blitt svært
opptatt av sukkerinnhald, kritisk til om mat er
sunn og lignande. Smart mat skal vera eit positivt
prosjekt som skal handla om smart mat og ikkje
sunn/usunn mat. Det ligg informasjon på
heimesida til skulen som foreldre bør lese for å få
informasjon om kva smart mat inneber. Føresette
som opplever prosjektet som problematisk for sitt
barn må ta direkte kontakt med kontaktlærar eller
rektor for vidare dialog.

- Nye lærarar. Fleire som skal/er i
svangerskapspermisjon. Skulen kan ikkje styra det
når dei legg kabalen for inndeling av tilsette for eit
skule år. Skulen har godt omdømme og er
populær å søkje seg til. Skulen har gode vikarar og
har ute søknader for å få fleire tilsette.

- Resultat frå nasjonale prøver. Tidlegare stigane
utvikling. I år er det nedgang. Ligg under
nasjonaltsnitt innan alle emner. Skulen vil følgje
kartlegginga systematisk opp og ha fokus på dette.
Tiltak vert bestemt i oppfølgingsplan og evaluert
på slutten av skuleåret.

Temakveld - Skulen er positiv til det. Ein ser for seg obligatorisk
oppmøte og at det vert meldt i god tid. Det vart
satt ned ei gruppe frå FAU som arbeider vidare
med tema og kven det skal vera for.

ETS, LKE, AMTH



Gjørmete område
rundt skulen

- Meldt inn frå foreldre om område som er særs
gjørmete. Meldt til drift i kommunen. Det er ikkje
ei prioritert oppgåve, men dei skal ordne det.
Undersøkjer om dette kan gjerast på dugnad.

MHK

FAU sine vedtekter - Oppfølging fra sist møte. Må endre henvisning til
opplæringslova. Referent ordner.

IHG

Mobilhotell for
mobiler/smartklok
ker

- Det er ikkje problem for skulen å samle inn
telefonar/smartklokker i skuletida. Det er heimla i
vedtektene at mobiltelefonar og smartklokke skal
vera i flymodus/skulemodus i skuletida.

Leikeapparat og
leskur

- FAU-leiar har dialog med VGS om leskur. Ein
representant i FAU meldte seg til å undersøkje
kostnadar og eventuelt søkje etter midler for
frisbeegolfbane.

ETS og MHK

17.mai 2025 - Status - Korleis få med fleire på møte. Svært lite
oppmøte på første møte. Vert fulgt opp på neste
møte.

ETS

Innmelding av
saker til FAU møte

- Saker skal meldast i Messenger til FAU-leiar.
Dersom det er spesielle saker som det ikkje er
ynskjeleg å melde i fellesgruppe kan desse
meldast direkte til leiar.

Eventuelt - Elevar ynskjer fleire vaksne ute i friminutt på
kunstgrasbanen. Rektor fylgjer opp.

- Felles julehelsing til tilsette vert kjøpt inn av FAU.

- Rekneskap overlevert til ny kasserar.

LS

LKE


